
 

       

 

DAGSORDEN 

Skolebestyrelsen 
Tirsdag d. 11. juni 2024 

kl. 18.00 – 20.00 i forhallen v. aulaen 
 

 
Der severes smørrebrød til mødet 

Mødedeltagere: 
 

Ulrik V. Stockmann - Formand 

Malene Freund – næstformand  

Tu (Do) Le Dinh Tryk - afbud 

Christina Clausen Decker  

Anne Fricke Rudbeck  

Helle Pedersen 

Jeannette Grønbæk  

Anna-Pia Højlund  

Elevråds formand Emil Juul Carstensen 6.c 

Næstformand Alba Wive 3.a 

Elevrødder kan gå kl. 19 

 

Anette Staub/AS 
Teddy Lykke Bisgaard/TB 

 

 

Andre inviterede: 
 

 

Dagsorden & referat 
 

Pkt Tid Indhold Form Referat 

 

50 

 

20 

 

Godkendelse af 

dagsorden.  

Punkter til 

eventuelt –  

Uformel snak og tak 

A  

Dagsorden  godkendt. 

Stor tak til Ulrik for indsatsen i bestyrelsen. 

 

51 

 

 

30 

 

Mobilpolitikken 

drøftelse 

Bilag  

 

O 

 

Anette fremlagde mobilpolitikken. Der blev lavet tilsyn i august 2023 

hvor der blev tilføjet teksten om smart watch. 

Tik Tok er ikke nogen udfordring pt. på skolen. Lærerne og 

forældrerådene kan med fordel arbejde med elevernes digitale 

dannelse, at man eks. ikke filmer hinanden og lægger det ud på sociale 

medier. På skolen hilser vi på hinanden, derfor går vi ikke rundt med 

mobiltelefonen. På hovedgangen er der mobilfrizone, dette vil der blive 

skiltet med. 

SB har hermed ført tilsyn med princippet for mobilpolitikken. 
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15 

 

Nyt fra 

• Ledelse  

• SFO 

• Elevråd  

• Personale 

• Forældre 

 

 

 

OB 

 

Ledelse: VI har haft besøg af kommende 0. årg. 1. gang og har 

nu igen på torsdag. En dejlig A-uge for stort set alle elever – 

særligt byrådet var meget tilfredse med deres tjans og gjorde 

det rigtig godt. Tak for hjælpen til forældre og bestyrelse. 

Lærerskemaer er sendt ud og vi forfiner på det sidste inden vi 

deler opgaveoversigter for næste skoleår ud. 

Vi har stadig lidt udfordringer med det nye økonomisystem – så 

det kommer på i august. Der var en omsætning på 50.000 kr. på 

Eventen, så nu har vi samlet så mange penge sammen gennem 

de sidste års overskud fra Event, så vi kan gå i dialog med nogle 

legepladsleverandører om et nyt klatrestativ ude i den lille 

skolegård. 



Vi indkalder til første møde i bestyrelsen d. 20.august kl. 17 – 

19.30, det bliver med mad. Til information, så er valgperioden 

på 4 år for SB -medlemmer.  

VI har ansat 3 pædagoger som skal arbejde dels i 

specialafdelingen, SFO og på 0. årg. 

 

SFO: Det går stille og rolig, vi har en god plan klar for uge 27, der 

er mellem 65 og 70 børn tilmeldt. Vi har planlagt en tur ud af 

huset den uge. I uge 32 koncentrerer vi os om at tage godt imod 

de mange nye børn og deres forældre. Her har vi rigtig god 

bemanding. Vi glæder os til at de tre nye pædagoger starter i 

SFO efter sommerferien, hvoraf den ene også bliver 

teamkoordinator. De kommende skolebørn har været på besøg 

med børnehaverne i SFO, det har været rigtig dejligt. 

 

Elevrådet: Tom giver stafetten videre til Teddy som overtager 

ansvaret for elevrådet. 

 

Personalet: Skemaer delt ud, så det fylder naturligvis lige pt., 

nogle medarbejdere er lidt presset, så det taler vi om. Vi har 

også haft forældremøde med forældrene til de nye 0-klasses 

elever, det var en god stemning. 

 

Forældre: Eventen var igen en positiv oplevelse. De unge 

mennesker som skulle stå i boderne skal have besked i god tid – 

så de kender opgaven. 

  

 

 

53 

 

10 

 

Kommunikations-

veje 

Opfølgning fra 

sidste SB møde 

 

OD 

 

Kommunikationen ved alvorlige sager er, at næstformand og 

formand informeres af skolens ledelse. Afsluttende formand 

laver et forslag til princip for kommunikation ved alvorlige sager 

som tages op på næste bestyrelsesmøde den 20. august.  

Afgående formand sender forslag til bestyrelsen. 

 

54 

 

15 

 

Information fra 

fællesrådsmødet 

Anne og Malene 

detog 

PP vedhæftet 

  

Der var et fint oplæg om det nye fag ”Teknologiforståelse”. Der 

var også et oplæg om trivsel, som endte med at tage resten af 

aftenen, da det optog folk. Her var der fokus på, at de instanser 

som arbejder i en sag om et barn med skolevægring også kan 

kommunikere sammen så indsatserne koordineres bedre. 
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3 

 

Evt. 

  

Der var ingen punkter til eventuelt. 

 

Punkter til kommende møder – nye markeres med FED 
 

● Forældreinvolvering og ambassadører for Bregnbjergskolen. Møde med forældre.    
● De gode historier. 
●                                        

●  

●  
●  

 



D Dialog - O Orientering - B Beslutning - H Høring – A Andet 
 


